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 07/2024המניין מן לא  פרוטוקול ישיבה

  י"ג אלולמן המניין, שהתקיימה ביום שני , לא  פרוטוקול ישיבת מועצת בנימינה גבעת עדה 

 , בחדר ישיבות המועצה, בנימינה. 2024 ספטמברב 16, דתשפ"

 ראש המועצה.  -גיל חנניה  משתתפים: 

 

יונגר, אסתי  מיכל אורון עזני,  דפנה לב ארי,   חברי המועצה:  דרור לוי, תמיר  ענת חולי, 

 . נטע ארז, יגאל שחר שורצמןאביטל תבור, ליאור זיוון, רוז'נסקי, 

 

 ., שלומי פרץשושנית עציון נעדרו: 

 

 גזבר  - אבישי יצחקי  צוות מקצועי: 

 מהנדס  -יואב מלטר 

 מנהל אגף שפ"מ  -רגב גולן 
 

 יועץ משפטי  -עו"ד אריאל פישר                         

 מבקר המועצה  -נג'יב מנסור             

 דובר   -שי אלט          

 

 :על סדר היום

 אישור נספח תב"רים.  .1

 

 

 

 

 

 

 

 בברכה,

 גיל חנניה     

 ראש המועצה     
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 ריכוז החלטות מליאת המועצה:

 .984, 983, 982מליאת המועצה מאשרת פתיחת תב"רים:  .1

 .917,   912, 854, 879מליאת המועצה מאשרת עדכון תב"רים:  .2

 . 956מליאת המועצה מאשרת סגירת תב"ר  .3
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 דיון והחלטות:

 אישור נספח תב"רים.  .1
 . בכנס מהנדסים ויואב  בחול ניצן, ארז –יש צוות שחסר  גיל חנניה: 

 אישור תב"רים אבקש מאבישי לסקור את הנספח. 

 פתיחת תב"רים: אבישי יצחקי: 

 ציוד וריהוט לגני ילדים   - 982תב"ר 

 ציוד וריהוט לבתי ספר   - 983תב"ר 

 ביצענו. אלף ₪, ממפעל הפייס כבר רכשנו ו 330

 חופשי חותמת גומי.  אביטל תבור:

זאת   אבישי יצחקי:  בכל  הזה,  המענק  את  שתאשרו  הפייס  למפעל  יולי  הבטחתי 

 אוגוסט. 

 אפשר היה לעשות מליאה טלפונית.  אסתי רוז'נסקי: 

 . כל שנה זה אותו דבר, אין סיבה לא לאשר את זה אבישי יצחקי:  

 . רק ביולי אוסף את כל המידע כמה צריך לקנות

 כולל כרמים?  ליאור זיוון: 

 לא. אבישי יצחקי: 

 רשימת מכולת?  אסתי רוז'נסקי: 

בודקים כמה    , מאגמים את כל הצרכיםאבות הבית הולכים וסופרים  אבישי יצחקי: 

לרכישה פונים  ואז  דרך משכ"ל  לנו  הפייס  יעלה  למפעל  אגיד  . אם 

מדייקים את הצרכים ואז מעבירים    סכום כזה או אחר הוא יאשר.

 את הבקשה. 

 –  982תב"ר  הצבעה:

 11 - בעד

 0 - נגד

 0 - נמנע

   – 983תב"ר 

 11 - בעד

 0 - נגד

 0 - נמנע

 פיתוח בית העלמין גבעת עדה  - 984תב"ר  

אנחנו נשתתף שם בפיתוח  מי שמתחזק אותו זה המועצה הדתית.  

על עצמנו. להעביר שווה    על חשבון שלו   תמיכה בשוטף, כדי להקל 

 ערך בעבודות. 

 בהנהלה.ופורט דיברנו על זה  גיל חנניה: 

 11 - בעד הצבעה:

 0 - נגד

 0 - נמנע

 
 . 984, 983, 982מליאת המועצה מאשרת פתיחת תב"רים:    -  11מס' החלטה 
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 : עדכון תב"רים אבישי יצחקי: 

 בטיחות בדרכים  - 879תב"ר 

 סימון והתקני בטיחות - 854תב"ר 

 מטצ'ינגים מול הרלב"ד ומשרד התחבורה. 

שמבקש מחסום/גדר בפרונט של הגן מי אחראי    במידה ויש גן פרטי מיכל אורון עזני:

 על זה? 

 יש לו רישוי?  השאלה קודם כל אם   גיל חנניה: 

צובעים כי למישהו בא. זה עובר  ועדות תנועה. לא  דברים שעוברים   אבישי יצחקי: 

 בקרה.

 במועצה? למי לפנות  מיכל אורון עזני:

חודשים. אם הוא לא יישות קיימת ומאושרת    3יש ועדת תמרור כל   גיל חנניה: 

 . אני לא יכול לאשר לו לשים

 הוא גם לא יכול על דעת עצמו לשים שם מעקה.  אבישי יצחקי: 

 השאלה. זה ברור בגלל זה עולה  דרור לוי:

 מה נכון לעשות משפטית?  מיכל אורון עזני:

 מול רשות התמרור. אריאל פישר:

 , ועדה סטטוטורית. התמרורהנדסה מרכזת את רשות  אבישי יצחקי: 

 -  897תב"ר  :הצבעה

 11 - בעד

 0 - נגד

 0 - נמנע

 -  854תב"ר 

 11 - בעד

 0 - נגד

 0 - נמנע

 טכנולוגימיגון   - 912תב"ר  אבישי יצחקי: 

, עלתה טיוטת הכנה של הבטחון  מתנצל היתה טעות בישיבת הנהלה

מהפרק  100סביב  הקהילתי   זה  את  מורידים  אנחנו   ₪ כן  .  אלף 

 פרויקטים.  3צריכים לאשר 

איתו   מתחיל  אני  לכן  פה,  לכם  מופיע  לא  והוא  הצבת    -הראשון 

שאושרה ע"י המשטרה ואיתנו לפני    בתכנית  מצלמות בכיכר הבורג'

חייבים לממש את  .  אלף ₪ חצי אנחנו נשלם חצי הם  35  –  .  שנתיים

תקציב   עכשיו  המלחמה  23זה  בשל  הארכה  סוף    שקיבלנו  .  24עד 

 . 912מבקש להוסיף לתב"ר 

 ? אלף ₪  17.5 מהקרן השבחהמאשרים  ענת חולי: 

 בדיוק.  אבישי יצחקי: 
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מה מטרת המצלמה  אמרת משהו לגבי משטרת ישראל, רוצה להבין  דפנה לב ארי: 

 הזו? 

בעיה אבישי יצחקי:  יש  פריצה/גניבה  כאשר  צו    לדוגמת  עם  למשטרה  לתת  ניתן 

 חומרים מהמצלמה. 

 שאלתי מכיוון שתמיד יש שם עניין עם המשטרה שעורבת. דפנה לב ארי: 

 לא זו הכוונה.  אבישי יצחקי: 

 יש דרישה להיות מחוברים למצלמה הזו? המשטרה מממנת חצי,   ענת חולי: 

דרישה   גיל חנניה:  אנחנו  יש  מאשרים,  הפרט  לא  צנעת  צובשל  עם  רק  בית    . 

 .משפט

פעילות אקטיבית   -אתרים. גן ספורט טיילת בהקמה     2מצלמות ב 2 אבישי יצחקי: 

   של ילדים.

ל גיל חנניה:  נוכל  ,  ל"שיגיעו מחו  אביזריםמחכים  ואז  גינון  משלימים עבודות 

יש אלמנטים  בשביל שנוכל לפתוח את הגן הזה,  לפתוח את הגן הזה.  

 . ביטוחים משמעותיים

 חושבים שהכי נכון שיהיה תיעוד של מצלמות. 

 הביטוח דורש?  אביטל תבור:

 לא בעולמות הביטחון אלא הביטוח.  גיל חנניה: 

הפרה של  בעקבות הפעילות של הצופים יש  גן החושים.    –הגן השני  

הציבורי במרחב  ניקיון  לשלוט    ונדליזים./    אי  יאפשרו  המצלמות 

 גנים שמבקשים לאשר אותם.  2 .בזה

 ילדים?  לתפוס תושבים שלנו? אביטל תבור:

הציבורי גיל חנניה:  במרחב  ונדליזם  הרבה  שיש  לב  שימו  לתפוס.  זה    לא  אם 

 וכן זה גם ילדים שהם שלנו.  גרפיטי או השחתת ציוד

נערב   שבו  אקט  מכן  לאחר  וגם  חינוכי  אקט  לשמש  יכול  בהתחלה 

 גורמים. 

 אפשר לערב את ההנהגה שלהם. אסתי רוז'נסקי: 

, כאלו שיש בהן  אלף ₪ למצלמה שלא ברור. יש הבדל במצלמות  52 ענת חולי: 

 שהמצלמה תעלה פחות מהנזק שיגרם. צורך ביטוחי מבינה שהכסף  

גן החושים    ההבדל בכסף זה איפה שיש תשתית ואיפה שאין תשתית.  גיל חנניה: 

 אין תשתית. 

אלף    52מצלמה שעולה    שנים. הסתדרנו בלי  15-20גן החושים קיים   ענת חולי: 

  התוכנית עד שנבין את  עם המצלמה בגן החושים  לחכות  יש מקום    ₪.

המצלמות שיש ברשות. כן לאשר את המצלמה בספורט    90של כל  

 . ואת המצלמה בבורג'  טיילת

,  מצלמותהיקף של  לא פותחים מוקד רואה שיש מצלמה אלא שיש   גיל חנניה: 

 . בכדי שנוכל לבקש לפתוחאת התשתית   אנחנו מכינים

הביטחון   אבישי יצחקי:  של  העיקרית  המטרה  עם  אחד  בקנה  עולה  בדיוק  זה 

ונדליזם    -י  הקהילת שנעשה  שעברה  שנה  ואלכוהול.  סמים  מניעת 

חיסכון של    ., שוחחנו עם ההוריםבאשכולות גילינו מי היו הילדים
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אין מה להשוות בין מוקד חי ונושם לכזה שחוקר את העבר.    כסף.

 .  בשביל מוקד חי צריך מאסה של פריסת מצלמות

 גן החושים כרגע משמש כמקום בעייתי. 

 . בגן הזה יהיה לי יותר קל להצביע אם אקבל דו"ח של הנזק שנעשה ענת חולי: 

טרמפולינה גיל חנניה:  כמו  צל  הרשתות  על  קפצו  זרעוניה  את  בגן  הורדנו   ,

 הרתעה. . המצלמות כרגע גורמות ל הרשתות האלה

 איפה האקט החינוכי פה?  אביטל תבור:

 ם בכל מקום. יאין לנו עיני אבישי יצחקי: 

 אם יודעים שהצופים שם לשוחח עם הצופים בתחילת שנה. תבור:אביטל 

הצופים בקושי פותחים שנה, הגענו  עדת חינוך.  ונעלה את הדברים בו  גיל חנניה: 

ל הם  איתם.  להם,  להסכמות  שקשה  מכיוון  שנה  לפתוח  רוצים  א 

 עכשיו להטיל עליהם את כל הדברים זה סבבה. 

 ברור שהם אחראים גם חינוכית וגם להשאיר נקי בסוף יום פעילות  

 דובר עז זה מול הנהגת השבט

שלנו   אביטל תבור: האחריות  עלינו,  אלא  עליהם  להטיל  לא  מודזה  לינג  י לעשות 

 חינוכי. אני גדלתי במקום שאין מצלמות בכל פינה. 

 זה לא סותר אבל.  נטע ארז: 

 לגבי מה הנזק שנגרם?יש נתונים   ליאור זיוון: 

ונדליזם  . אם אתם שואלים אם  בוודאי שיש גיל חנניה:  ונדליזם  יש  אז כן יש 

 קשה.

 -כיכר הבורג' הצבעה:

 11 - בעד

 0 - נגד

 0 - נמנע

 - ספורט טיילת 

 11 - בעד

 0 - נגד

 0 - נמנע

 גן החושים יעבור לישיבה הבאה.

 . המצלמותסוכם שנקבל תכנית מסודרת לגבי   תמיר יונגר: 

 הנגשת כיתות ללקויי שמיעה וללקויי ראיה   - 917תב"ר  אבישי יצחקי: 

תלוי כמה השלמות יהיו  ,  מטצ'ינגאלף ₪ לכיתה מהמדינה. יש    30עד  

.   132אלף ₪ ביקשנו עוד    117ת ב כרגע הרשאו  לנו לעשות. אלף ₪ 

, לא אחכה  תראו בהמשך הדרך שאני אכניס תקציב ואוציא תקציב

שמגיע    משתמשים במאגר עושים את ההנגשה  שהמדינה תאשר ,עד  

 . הכסף מכניסים אותו חזרה

 לא הבנתי.  ענת חולי: 

משרד   ליאור זיוון:  עכשיו  בערך  עד  מימן  מבקשים    2/3החינוך  אתם  ועכשיו 

 . 60%מאיתנו לאשר 
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אסביר   אבישי יצחקי:  י  –נכון.  עכשיו  האלו,  י גם  הפרופורציות  כלל  שארו  בדרך 

, אם זה ליקויי ראייה  30שהם נותנים  ₪    אלף  35-40להנגיש כיתה  

והוא    . מגיעה הודעה שילד נכנס לכיתה מסוימת בביה"ס60נותנים  

קודם כל    צריך הנגשה, בזכות זה שאתם מאשרים עכשיו את העודף

, מקבל את הכסף  מבצע את ההנגשה. מגיש בקשה למשרד החינוך

 להנגשה.  חודשים ומכניס לקופה. ככה הוא לא מחכה

 לא כל הכיתות מסודרות כבר? ענת חולי: 

  כשהכיתות מונגשות לשמע וכד' לא בונים בתי ספר חדשים  לצערי   גיל חנניה: 

הנגשה פרטנית לילד ספציפי עם  , תקרות אקוסטיות וכו'.  יםמונגש

 לקות מסוימת. 

 הכל.   לעשות מראש  לך לא כלכלי  דפנה לב ארי: 

 לא למועצה, למשרד החינוך.  גיל חנניה: 

 זו טעות, מה עושים עם הדברים שמפרקים?  אסתי רוז'נסקי: 

 . הולך לאב הבית גיל חנניה: 

הפירוט. השתמש ענת חולי:  על  במיליו מסתכלת  זקוק    173ן  תם  אתה  ועכשיו 

 ₪ ?  אלף 250עוד ל

 כל הזמן יש ילדים שזקוקים להנגשה. כן. זה ימשיך להתגלגל. אבישי יצחקי: 

 11 - בעד הצבעה:

 0 - נגד

 0 - נמנע

 . , יגיע בישיבה הבאהברגע זהמושך אותו  – תב"ר חזות המושבות אבישי יצחקי 

 . אלף ₪   50רק  משרד הפנים לא יאשר אותו ככה גיל חנניה: 

 

 . 917,  912,  854, 879מליאת המועצה מאשרת עדכון תב"רים:    -  12החלטה מס' 

 

 
 :סגירת תב"רים אבישי יצחקי: 

 שיפוץ נגישות ספריה בנימינה  - 956תב"ר 

אלף    29משרד התרבות נתן את הכסף. לא היינו זקוקים לכל הכסף.  

 . ההשבחה חוזר לקרן₪ 

שם. גיל חנניה:  ההנגשה  עם  סיימנו  הספרי  לא  חזית  של  הנגשה  כולל  ייש  ה 

 יצא תב"ר חדש לחזית הספרייה.   המבואה של המעלית.

קרן סלילה ראינו    כנית?והתייחסות בנושא הקרנות. מה הת ביקשתי  דרור לוי:

 . שסך הכל יש התדלדלות

 . שנתית עשינו תכנית סלילה אבישי יצחקי: 

 ? לא נכנסת בקרן הסלילה הדריםשכונת ה  אביטל תבור:

נכנסת לקרן הסלילה. אם לא יספיק הכסף נצטרך להשתמש בקרן   אבישי יצחקי: 

 כדי להשלים את הפיתוח שם.  כמו שאת קוראת לה   הרגילה הסלילה  

 אצלן.   סללו עדיין לאוקרן סלילה יש פה שכונות ששילמו  אביטל תבור:
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במשרדי המועצה המקומית . פרוטוקול זה טרם אושר סופית והוא כפוף לאישור מליאת המועצה בישיבתה הבאה:  פרוטוקול חתום מקורי נמצא  
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 ולא סללו לה?  היטל   איזה שכונה שילמה אריאל פישר:

 היוגב. לא שכונה, רחוב  אביטל תבור:

 . שהמועצה הקודמת אישרה לכם את תכנית הסלילה נציג  גיל חנניה: 

 לא רק סלילה אלא השבחה גם. דרור לוי:

מסתמן כי ההכנסות של ההשבחה יהיו נמוכות. יזמים פחות פותחים   אבישי יצחקי: 

 מיזמים חדשים. 

 להסתכל מה נכנס ומה יוצא. צריך  25חלק מתקציב  דרור לוי:

 11 - בעד  הצבעה:

 0 - נגד

 0 - נמנע

 

 . 956מליאת המועצה מאשרת סגירת תב"ר  -  13מס' החלטה 

 

 
 

 

 ,בזאת ננעלת ישיבת המליאה 

 

 

 גיל חנניה            

 . המועצה  ראש                                                                                   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


